
P R O T O K Ó Ł    Nr XXVI/16

 nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Nisku odbytej w dniu 26 września 2016r 

w sali narad Urzędu Gminy i Miasta w Nisku

Nadzwyczajną,  XXVI  sesję,  o  godz  15.00  otworzył  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –  

W. Ślusarczyk

Przywitał przybyłych na posiedzenie radnych (wg załączonej listy obecności)  oraz:

- Burmistrza GiM – J.Ozimka,

- Zastępcę Burmistrza – T. Sułkowską,

- Skarbnika Gminy – M. Nabrzeską,

- Prezesa MZK – Z. Kuziorę,

sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli oraz przedstawicieli lokalnych mediów.

Poinformował, że na wniosek Burmistrza Gminy i Miasta Nisko J.Ozimka zwołana została sesja  

w trybie nadzwyczajnym.

Przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016r.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016r. (promesa).

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego

Stalowej Woli na lata 2014-2020”.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie Porozumienia dotyczącego zasad

realizacji projektu partnerskiego pn. „Szlakiem dziedzictwa kulturowego, zabytków kultury i oferty

kulturalnej MOF Stalowa Wola” w ramach Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Stalowa Wola oraz

pełnienia przez Gminę Stalowa Wola funkcji Lidera Projektu.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podpisanie Porozumienia dotyczącego zasad

realizacji projektu partnerskiego pn: „Mobilny MOF Stalowej Woli” w ramach Miejskiego Obszaru

Funkcjonalnego Stalowa wola oraz pełnienia przez Gminę Stalowa Wola funkcji Lidera Projektu.

7.  Podjęcie  uchwały w sprawie w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy i  Miasta  Nisko do

złożenia w partnerstwie z MZK Nisko sp. z o.o w Nisku wniosku aplikacyjnego dla projektu pn.

„Uporządkowanie  gospodarki  wodno-ściekowej  na  terenie  aglomeracji  Nisko”,  w  ramach  Osi

priorytetowej  II  -  Ochrona  Środowiska,  w  tym  adaptacja  do  zmian  klimatu.  Działanie  2.3

Gospodarka  wodno-ściekowa   w  aglomeracjach.  Typ  projektów  2.3.1  Projekty  dotyczące

gospodarki wodno-ściekowej, realizowane w aglomeracjach o wielkości co najmniej 10 000 RLM.
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8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  założonych  w  studium  wykonalności  dla  projektu  pn.

„Uporządkowanie  gospodarki  wodno-ściekowej  na  terenie  aglomeracji  Nisko”,  w  ramach  Osi

priorytetowej  II  -  Ochrona  Środowiska,  w  tym  adaptacja  do  zmian  klimatu.  Działanie  2.3

Gospodarka  wodno-ściekowa   w  aglomeracjach.  Typ  projektów  2.3.1  Projekty  dotyczące

gospodarki wodno-ściekowej, realizowane w aglomeracjach o wielkości co najmniej 10 000 RLM,

planów taryfowych.

9. Zamknięcie obrad sesji.

Ad 2.

Przedstawiając pierwszy projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2016 Pani Skarbnik

M.Nabrzeska poinformowała, że Wojewoda Podkarpacki decyzją nr 143 z 26.08.2016 r. zwiększył

plan wydatków budżetu państwa w dziale 758. Powyższe środki przeznaczone są dla gmin na zwrot

wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2015 r. Dla Miasta i Gminy Nisko jest to

kwota ogółem: 41.923,28 w tym wydatki bieżące: 35.737,76 zł, wydatki majątkowe 6.185,52 zł.  

W  związku  z  powyższym  ulegają  zwiększeniu  dochody  i  wydatki  budżetu  gminy   o  kwotę

41.923,28 zł. Wyżej wymienione środki przeznacza się na:

- zakup szkoleń w dziale 750 – 9.450,76 zł

- zwiększenie dotacji dla niepublicznych jednostek oświaty – 26.287,00 zł

- dofinansowanie zakupu samochodu strażackiego w dziale 754 – 6.185,52 zł.

Jednocześnie  dokonuje  się  przeniesienia  planu  wydatków  w  dziale  801  między  rozdziałami

klasyfikacji wydatków oraz przeniesienia wydatków między działami w związku   z utworzeniem z

dniem 1.09.2016 r. Centrum Usług Wspólnych. Dotyczy to kwoty 156 958 zł.

Radny B.Borowiec zapytał o to zwiększenie środków na szkolenia: co to za szkolenia, skąd

ta potrzeba?

Pani Skarbnik wyjaśniła, że na dzień 31 sierpnia 2016r wykonanie wydatków na szkolenia wynosi

85%.  Od  nowego  roku  szykuje  się  rewolucja  w  Vat.  Jednostki  organizacyjne  przestają  być

płatnikami podatku Vat,  jedynym podatnikiem Vat  staje  się  Gmina.  Wchodzi  w życie  jednolity

pakiet  kontrolny,  gdzie  będzie  obowiązek  przesyłania  do  ministerstwa  rejestrów  vatowskich  

i wszystkich faktur. Jest to bardzo duża zmiana, wprost rewolucja. Pani Skarbnik podkreśliła, że

uczestniczyła w 3 szkoleniach, a należy jeszcze przeszkolić pracowników.

Przewodniczący  Rady  zapytał  o  dotację  dla  niepublicznej  szkoły:  czy  Gmina  ma  uchwałę  

o udzielaniu, kontroli i  rozliczaniu takiej dotacji. Ostatnio w Gazecie Prawnej był artykuł z tym

tematem związany.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że wg jej orientacji taka uchwała jest podjęta przez Radę Miejską, ale od
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stycznia  następnego roku będzie  szereg  zmian  w przepisach z  tego zakresu  i  jest  konieczność

również w tym zakresie szkolenia pracowników.

Pani Burmistrz uzupełniła informację, że zwiększenie tej dotacji dla niepublicznego przedszkola  

w Racławicach wynika z faktu zwiększenia liczby dzieci w tym przedszkolu o 5.

Przewodniczący zwrócił uwagę, że ważne w takiej uchwale jest zawarcie przepisów o możliwości

kontroli  wykorzystania tej  dotacji,  bo nie zawsze placówki te rzetelnie realizują swoje zadania.

Artykuł przytaczał przypadki dochodzeń na drodze sądowej.

Pani  Burmistrz  przyznała,  że  powstała  w  Nisku  kolejna  placówka  przedszkola  prywatnego  

i  rzeczywiście  należy przyglądać  się  działalności.  Zasadnym jest  przejrzeć  istniejącą  uchwałę  

i dokonać ewentualnej aktualizacji.

Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie podjęła:

U C H W A Ł Ę   Nr XXVI/197/16

w sprawie zmiany uchwa y bud etowej na 2016rł ż  (za  nrł  1)

Ad 3.

Przedstawiając następną uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej Pani Skarbnik wyjaśniła,

że  Gmina Nisko 20 września  otrzymała  promesę  na  usuwanie  skutków klęsk  żywiołowych  na

dofinansowanie zadania pn. „Remont drogi gminnej Nr 102632R ul. Hawryły w km 0+005-0+995

w Zarzeczu”. Wysokość dotacji wynosić będzie 330.000 zł. Wartość kosztorysowa zadania to kwota

425 000 zł.  W celu umożliwienia rozpoczęcia procedury przetargowej dokonuje się stosownych

zmian w budżecie gminy. Brakującą kwotę 95 000 zł przenosi się z rozdziału drogi gminne do

rozdziału usuwanie klęsk żywiołowych.

Pani Skarbnik podkreśliła, że dotacja wynosi 80% wartości zadania.

Nie zadano żadnych pytań.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie podjęła:

U C H W A Ł Ę   Nr XXVI/198/16

w sprawie zmiany uchwa y bud etowej na 2016rł ż  (za  nrł  2)

Ad 4.

Nast pny  ę projekt  uchwa y  dotyczy  Strategii  Rozwoju  Miejskiego  Obszaru  Funkcjonalnegoł ł

Stalowej Woli. Przewodnicz cy poprosi  o przedstawienie projektu Pani  Burmistrz T.Su kowsk .ą ł ą ł ą

Miejski Obszar Funkcjonalny Stalowej Woli (MOF Stalowej Woli) to jeden z kluczowych obszarów

województwa  podkarpackiego,  wskazany  w  Strategii  Rozwoju  Województwa  
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– Podkarpackie 2020 jako subregionalny ośrodek wzrostu, obejmujący gminy Stalowa Wola, Nisko,

Pysznica i Zaleszany. 

Strategia Rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Stalowej Woli na lata 2014-2020 definiuje

główne założenia rozwojowe oraz szczegółowy plan operacyjny mający przyczynić się do rozwoju

społeczno-gospodarczego tego obszaru, poprzez jego ściślejszą integrację oraz wzrost jakości życia

lokalnej społeczności. 

Została opracowana w celu realizacji ponadlokalnych działań w oparciu o posiadany przez MOF

Stalowej  Woli  potencjał  gospodarczy,  społeczny,  edukacyjny,  kulturalny,  przyrodniczy  

i  infrastrukturalny.  Ułatwi  gminom  pozyskanie  środków  publicznych  na  realizację  inicjatyw

zmierzających do rozwiązania zdiagnozowanych, wspólnych problemów obszaru funkcjonalnego. 

W ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020

(RPO WP 2014-2020) dla obszarów funkcjonalnych 8 regionalnych biegunów wzrostu, tj. MOF

Krosno,  Dębica-Ropczyce,  Przemyśl,  Mielec,  Tarnobrzeg,  Jarosław-Przeworsk,  Sanok-Lesko,

Stalowa Wola przewidziano preferencje przestrzenne w postaci dedykowanych konkursów. Mają

one na celu wykorzystanie wewnętrznych atutów obszarów funkcjonalnych i umocnienie pozycji

biegunów wzrostu  jako centrów rozwoju  lokalnego.  Warunkiem realizacji  projektów w ramach

konkursów dedykowanych dla MOF jest posiadanie wspólnej dla całego obszaru funkcjonalnego

Strategii, z której będą wynikać najważniejsze przedsięwzięcia przewidziane do realizacji na danym

terytorium.

Pani Burmistrz podkreśliła, że treść obszernego dokumentu jest w wersji papierowej do wglądu w

Biurze Rady Miejskiej, radnym została przesłana w wersji elektronicznej i chyba nie ma potrzeby

omawiać tu szczegółowo zapisów. Poprosiła o ewentualne pytania.

Radna A. Stępień zwróciła uwagę, że materiał ogromny, przeszło 200 stron, dane z 2013r, Strategia

obejmuje 2014-2020, mamy już koniec 2016r, materiał otrzymaliśmy w piątek a dziś już trzeba

głosować.  Trochę mało czasu było.  Chciałaby zapytać o Priorytet  5 – Sfera społeczna.  Są tam

wskazane obszary problemowe, wymagające ożywienia, wyprowadzenia ze stanu kryzysowego w

tym  bezrobocia  i  zagrożenia  wykluczeniem  społecznym,  obszary  w  których  koncentrują  się

negatywne zjawiska społeczne. Do takich obszarów zaliczone zostało Oś. Centrum i Podwolina.

Mieszka w Podwolinie i nie rozumie skąd taka kwalifikacja Osiedla, skąd taka diagnoza? Osobiście

radna A.Stępień aż takich zagrożeń nie zauważyła.

Zastępca Burmistrza wyjaśniła, że te dwa osiedla zostały określone jako zagrożone wykluczeniem

społecznym,  bo  w  ramach  rewitalizacji  w  ramach  MOF-u  planowane  jest  zmodernizowanie,

rozbudowa Centrum Wsparcia  Dziennego.  Centrum planowane  jest  na  bazie  byłych  Zakładów

Drzewnych.  Po  modernizacji  mieściłby  się  tam Środowiskowy Dom Samopomocy  i  Świetlice
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Profilaktyczne. Aby realizować zadania z rewitalizacji konieczne jest włączenie się w zadania tzw

miękkie z Funduszu Społecznego. Ponieważ budynek Zakładów Drzewnych znajduje się na terenie

Osiedla Centrum, należało teren ten uznać za społecznie zagrożony i wymagający rewitalizacji.

W Osiedlu Podwolina rewitalizacją chcemy objąć obszar zbiornika wodnego. W związku z tym też

należy włączyć działania miękkie, dotyczące dzieci, młodzieży i dorosłych, którym zabezpieczymy

możliwość aktywnego życia na tym terenie. Ponieważ w MOF-ie ujmujemy te zadania, więc i w

Strategii musiały znaleźć się te dwa zadania, to, że te dwa obszary wymagają wsparcia.

Radny B.Borowiec zwrócił uwagę, że nie znalazło się Oś. Tysiaclecia w tym programie a nie tylko

na kanalizacje są dostępne środki, ale również na rozdzielenie kanalizacji sanitarnej od burzowej,

co byłoby dla tego Osiedla bardzo istotne. Czy to jest niedopatrzenie?

Dalej zapytało możliwości uzbrojenia terenów inwestycyjnych, bo to decyduje o konkurencyjności

danego  terenu.  Jeżeli  w  tabeli  wykazane  jest,  że  Nisko  ma  uzbrojonych  terenów

inwestycyjnych0,5ha  a  np.  Pysznica  ma  10ha,  jeżeli  Nisko  ma  ogółem  terenów

inwestycyjnych10,5ha a Pysznica 22ha, to czy zapisy w Strategii przyspieszą działania w kierunku

uzbrojenia tych terenów i czy jest szansa, że do tego 2020 roku wyraźnie zwiększy się obszar tych

terenów pod inwestycje, czy zwiększy możliwość pozyskania środków na ten cel? Zauważył, że na

stronie  internetowej  Podkarpackiego  Urzędu  Wojewódzkiego  są  ogłoszone  w  ramach  MOF

konkursy dotyczące uzbrajania terenów inwestycyjnych.

Zastępca  Burmistrza  wyjaśniła,  że  MOF  Stalowa  Wola  zdecydował  o  realizacji  projektów

dedykowanych dla MOF w zakresie:

- kultury,

- transportu niskoemisyjnego,

- gminy Pysznica i Zaleszany w zakresie budowy kanalizacji,

- rewitalizacji.

Pani Burmistrz podkreśliła,  że  nie możemy aplikować do wszystkich konkursów, bo nie  mamy

dostatecznych środków.

Jeżeli  chodzi  o  uzbrojenie  terenów  Gmina  może  samodzielnie  przystępować  do  konkursów  i

pozyskiwać  środki  unijne.  Uchwalana  Strategia  dotyczy  tylko  Miejskich  Obszarów

Funkcjonalnych. Dotyczy aplikacji  tylko do tych czterech konkursów. Zaznaczyła, że Miejskich

Obszarów Funkcjonalnych jest 8 i nie mogą wszystkie brać udziału w każdym konkursie. Należało

się podzielić, by zwiększyć szansę na otrzymanie dofinansowania. Nasz MOF wybrał te 4 obszary.

Więcej pytań nie zadano.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła:

U C H W A Ł Ę   Nr XXVI/199/16
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w sprawie przyj cia „Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Stalowej Wolię

na lata 2014-2020” (za  nrł  3)

Ad 5.

Przedstawiaj c projekt  nast pnej  uchwa y  Pani  Burmistrz  wyja ni a,  e  dotyczy on  ą ę ł ś ł ż wyra eniaż

zgody  na  podpisanie  Porozumienia  dotycz cego  zasad  realizacji  projektu  partnerskiego  pn.ą

„Szlakiem dziedzictwa kulturowego, zabytków kultury i oferty kulturalnej MOF Stalowa Wola” w

ramach Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Stalowa Wola oraz pe nienia przez Gmin  Stalował ę

Wola funkcji  Lidera  Projektu.  Wyja ni a,  e  wspólny projekt  realizowany przez  MOF Stalowaś ł ż

Wola b dzie mia  w a nie taki tytu  i w sposób naturalny funkcj  Lidera obejmie w a nie Stalowaę ł ł ś ł ę ł ś

Wola. Aby móc podpisa  stosowne Porozumienie Rada musi da  upowa nienie Burmistrzowi.ć ć ż

Dalej  Pani  Burmistrz  wyja ni a,  e  w zakresie  tego  Projektu  ś ł ż Gmina  i  Miasto  Nisko  zamierza

zrealizowa  przebudow  i rozbudow  budynku Ni a skiego Centrum Kultury „SOKÓ ” w Niskuć ę ę ż ń Ł

wraz z zakupem sprz tu i wyposa enia. Poinformowa a, e z tego Projektu Gmina mo e uzyska  2ę ż ł ż ż ć

mln z .  Pozosta e rodki to b dzie wk ad w asny. Ca o  Projektu b dzie prowadzi a i rozlicza ał ł ś ę ł ł ł ść ę ł ł

Stalowa Wola. Ju  jest og oszony nabór na dzia anie z zakresu kultury. Ka da gmina przygotowujeż ł ł ż

i przeprowadza przetarg , realizuje zadanie, a ca o  spina i rozlicza Stalowa Wola jako Lider.ł ść

Nie zadano adnych pyta .ż ń

Rada Miejska w g osowaniu jawnym, jednog o nie podj a:ł ł ś ęł

U C H W A Ł Ę   Nr XXVI/200/16

w sprawie wyra enia zgody na podpisanie Porozumienia dotycz cego zasad realizacjiż ą

projektu partnerskiego pn:”Szlakiem dziedzictwa kulturowego, zabytków kultury i oferty

kulturalnej MOF Stalowa Wola” w ramach Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Stalowa

Wola oraz pe nienia przez Gmin  Stalowa Wola funkcji Lidera Projektu.ł ę  (za  nrł  4)

Ad 6.

Przedstawiaj c kolejny projekt uchwa y Pani Burmistrz wyja ni a, e to równie  wyra enie zgodyą ł ś ł ż ż ż

na  podpisanie  przez  Burmistrza  Porozumienia  ze  Stalow  Wol ,  Pysznica  i  Zaleszanami  naą ą

realizacj  projektu  partnerskiego  pn:  „Mobilny  MOF  Stalowa  Wola”  ę w  celu  uzyskania

dofinansowania w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego woj. podkarpackie na lata 2014-

2020 dzia anie 5.4 Niskoemisyjny transport miejski, gminom tworz cym MOF Stalowa Wola.ł ą

W  ramach  projektu  zak ada  si  realizacje  inwestycji  w  zakresie  infrastruktury  oraz  zakup  ł ę

i wdro enia systemu dynamicznej informacji pasa erskiej. Zintegrowany charakter projektu opieraż ż

si  na realizacji  dzia a  zmierzaj cych do wprowadzenia zmian w mobilno ci miejskiej,  w celuę ł ń ą ś

ograniczenia  emisji  zwi zanych  z  transportem,  agodzenia  negatywnego  oddzia ywania  naą ł ł
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rodowisko  i  mieszka ców  MOF  Stalowa  Wola  oraz  zwi kszenie  efektywno ci  energetycznejś ń ę ś

systemu transportowego. Cel ten zostanie osi gni ty przez realizacj  nast puj cych dzia a :ą ę ę ę ą ł ń

Gmina Stalowa Wola: zakup autobusów (elektrycznych i spe niaj cych normy EURO VI), systemuł ą

dynamicznej  informacji  pasa erskiej  oraz przebudowa ul.  To wi skiego wraz z  budow  cie kiż ł ń ą ś ż

rowerowej i zatoki autobusowej. 

Gmina i  Miasto Nisko: budowa centrum przesiadkowego,  cie ek rowerowych komunikuj cychś ż ą

osiedle Podwolina i osiedle Warcho y z powsta ym centrum przesiadkowym.ł ł

Gmina  Pysznica:  budowa  p tli  autobusowej,  zatok  przystankowych  oraz  zakup  wiatę

przystankowych.

Gmina Zaleszany mia a realizowa  zadanie pod nazw : „ł ć ą Zakup wiat przystankowych oraz budowa

4 parkingów typu „parkuj i jed ”, ź ale w dniu dzisiejszym nazwa zadania zosta a zmieniona na:ł

„Budowa parkingów wraz  z  towarzysz c  infrastruktur  techniczn  w miejscowo ci  Zaleszany,ą ą ą ą ś

Turbia i Agatówka oraz budowa wiat przystankowych w ci gu drogi krajowej 77 na terenie Gminyą

Zaleszany w ramach programu Mobilny MOF Stalowa Wola”.

Pani  Burmistrz  wyja ni a  dlaczego  nasze  zadanie  obejmuje  ś ł budowę centrum  przesiadkowego,

cie ek rowerowych komunikuj cych osiedle Podwolina i osiedle Warcho y z powsta ym centrumś ż ą ł ł

przesiadkowym i gdzie to centrum przesiadkowe jest: idea polega na tym, e musi si  to wi za  ż ę ą ć

z miejsk  komunikacj  samochodow . Aby móc wybudowa  cie ki rowerowe, nale y je powi zaą ą ą ć ś ż ż ą ć

z sieci  MKS. Zamiarem jest zrealizowanie u zbiegu ul. 11 Listopada i Wolno ci tzw. centrumą ś

przesiadkowego  z  zadaszonym  miejscem  dla  rowerów.  Komunikuje  si  wówczas  Centrum  ę

z osiedlem, do którego nie dociera adna linia komunikacyjna: Warcho y i Podwolina. W ramachż ł

tego  projektu  ma  by  wybudowanych  oko o  6  km  cie ek  rowerowych.  ć ł ś ż Ka da  gmina  b dzież ę

realizowa a swoje zadanie a ca o  zbiera  i rozlicza  b dzie znów Stalowa Wola.ł ł ść ć ć ę

         Radny T. Surdyka zauwa y , e 6km cie ek dla Niska b dzie budowanych, a Nowosielca nież ł ż ś ż ę

mo na by o uwzgl dni  w tym projekcie.ż ł ę ć

Pani Burmistrz wyjasni a, e Nowosielca nie mo na by o uj , bo tu dokumenty nale y z o y  doł ż ż ł ąć ż ł ż ć

10  pa dziernika,  a  Generalna  Dyrekcja  Porozumienie  odno nie  cie ki  rowerowej  Nisko-ź ś ś ż

Nowosielec przys a a  do podpisu przed tygodniem. Maj c to  porozumienie Gmina Nisko mo eł ł ą ż

zleci  zaprojektowanie tej cie ki w obcym terenie. Wcze niej nie by o takiej mo liwo ci.ć ś ż ś ł ż ś

Wobec braku dalszych pyta  Przewodnicz cy podda  projekt pod g osowanie.ń ą ł ł

Rada Miejska w g osowaniu jawnym, jednog o nie podj a:ł ł ś ęł

U C H W A Ł Ę   Nr XXVI/201/16

w sprawie wyra enia zgody na podpisanie Porozumienia dotycz cego zasad realizacjiż ą

projektu partnerskiego pn:”Mobilny MOF Stalowej Woli” w ramach Miejskiego Obszaru
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Funkcjonalnego Stalowa Wola oraz pe nienia przez Gmin  Stalowa Wola funkcji Liderał ę

Projektu. (za  nrł  5)

Burmistrz J.Ozimek zauwa y , e pocz tkowo rodki mia y by  dzielone wg liczby mieszka ców.ż ł ż ą ś ł ć ń

By oby to dla gmin korzystniejsze, bo wybrane by yby zadania najpilniejsze. Teraz rodki dzieloneł ł ś

s  wg programów, a to narzuca ju  pewne ograniczenia. Najwa niejsze, by uda o si  te pieni dzeą ż ż ł ę ą

rzeczywi cie pozyska .ś ć

Ad 7.i 8.

Prezes  Z.Kuziora  przypomnia ,  e  w  lipcu  Spó ka  z o y a  wniosek  o  dofinansowanie  zadaniał ż ł ł ż ł

„uporz dkowanie gospodarki  wodno- ciekowej na terenie  ą ś aglomeracji Nisko”.  Przed tygodniem

Prezes otrzyma  pismo wzywaj ce do z o enia wyja nie  i uzupe nienia wniosku. Mi dzy innymił ą ł ż ś ń ł ę

nale y  przed o y  upowa nienie  do  z o enia  wniosku  o  dofinansowanie  oraz  uchwa  Rady  ż ł ż ć ż ł ż łę

w sprawie za o onych w Studium ł ż wykonalno ciś  planów taryfowych.

Prezes zauwa y , e je li chodzi o upowa nienie, to mo na by dyskutowa , ale najpro ciej b dzież ł ż ś ż ż ć ś ę

je eli Rada podejmie uchwa  upowa niaj c   Burmistrza Miasta i Gminy Nisko do z o enia wż łę ż ą ą ł ż

partnerstwie  z  MZK  Nisko  sp.  z  o.o  w  Nisku  wniosku  aplikacyjnego  dla  projektu  pn.

„Uporz dkowanie  gospodarki  wodno- ciekowej  na  terenie  aglomeracji  Nisko”,  w  ramach  Osią ś

priorytetowej  II  -  Ochrona  rodowiska,  w  tym  adaptacja  do  zmian  klimatu.  Dzia anie  2.3Ś ł

Gospodarka  wodno- ciekowa   w  aglomeracjach.  Typ  projektów  2.3.1  Projekty  dotycz ceś ą

gospodarki wodno- ciekowej, realizowane w aglomeracjach o wielko ci co najmniej 10 000 RLM.ś ś

Co do planów taryfowych Prezes przypomnia , e w tabeli nr 43, za czniku nr 1 do tej uchwa ył ż łą ł

opisane i podane by y przewidywane taryfy. Przypomnia , e do czasu zako czenia inwestycji, tj doł ł ż ń

2020r  nie  by a  przewidywana  podwy ka  op at  za  wod  i  cieki.  Po  zako czeniu  inwestycji,  ł ż ł ę ś ń

w zwi zku z  tym,  e  udzia  w asny  wynosi  36%,  od  tej  wielko ci  nale y  liczy  amortyzacj  ą ż ł ł ś ż ć ę

i przewidywany jest wzrost ceny wody o 33gr, a cieków o 41 gr. Przypomnia ,  e taryfy i takś ł ż

musz  by  zatwierdzane co  roku,  ale  jest  wymóg i  dla  z o enia  wniosku tak  uchwa  nale yą ć ł ż ą łę ż

podj .ąć

Radna A. St pie  zwróci a  uwag , e Prezes przyjmuje, e  dzi  zarabiamy 33 000 z ,  w 2050rę ń ł ę ż ż ś ł

b dziemy  zarabiali  91  000z ,  dzi  woda  kosztuje  4,11z  a  w  2050r  b dzie  kosztowa a  4,44z .ę ł ś ł ę ł ł

Zdaniem radnej to absurdalne. Zu ycie wody jest w tym okresie na sta ym poziomie:22,7m3/osob ,ż ł ę

cieki s  na poziomie 24m3/osob . Czy deszczówk  Prezes doliczy ?ś ą ę ę ł

Prezes  wyja ni ,  e  studium wykonalno ci  wykonywa  profesjonalna  firma.  Ceny  s  sta e,  nieś ł ż ś ł ą ł

uwzgl dniaj  inflacji.  Odbiór  cieków  wyliczony  jest  wg  wska ników  z  ostatnich  3  lat  ę ą ś ź

i  rzeczywi cie obejmuj  one równie  odbiór wód opadowych i  st d ilo  odbioru cieków jestś ą ż ą ść ś

wy sza ni  zu ycie wody na jedna osob .ż ż ż ę
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Radna A.St pie  zapyta a, czy w tym zu yciu wody s  te  wliczone straty wody? W ostatnich 2 -3ę ń ł ż ą ż

latach by y one wysokie i nadal si  utrzymuj .ł ę ą

Prezes wyja ni , e jest tu tylko woda sprzedana odbiorcom. Strat tu si  nie wlicza.ś ł ż ę

Radny B. Borowiec zapyta  sk d ten rok 2050 jako granica okresu.ł ą

Prezes wyja ni , e wynika on z amortyzacji obiektu.ś ł ż

Dalej zapyta  radny Borowiec, czy Prezes przedk ada  przewidywany w tych latach bilans Spó ki?ł ł ł ł

Prezes wyja ni , e nie, bo nie by o takiego wymogu.ś ł ż ł

Radny B.Borowiec zapyta , czy nie przewiduje zwi kszenia ceny wody w zwi zku ze wzrostem cenł ę ą

energii?

Prezes wyja ni ,  ś ł e –ż  jak informowa  wcze niej -  ma dokumentacj  i  b dzie sk ada  wniosek  ł ś ę ę ł ł

o dofinansowanie budowy 2 elektrowni fotowoltaicznych (na oczyszczalni cieków i na SUW)  ś

o cznej mocy ponad 800 kW, które zabezpiecz  ok 50% zapotrzebowania w asnego na energiłą ą ł ę

elektryczn . St d ceny wody i cieków nie b d  tak uzale nione od cen i zu ycia energii.ą ą ś ę ą ż ż

Przewodnicz cy przypomnia , e przecie  jest mowa o planach tylko, a uchwa  podejmuje Radaą ł ż ż łę

ka dego roku. ż

Przewodnicz cy podda  kolejno projekty uchwa  pod g osowanie.ą ł ł ł

Rada Miejska w g osowaniu jawnym, przy 2 g osach „wstrzymuj cych si ” podj a kolejno:ł ł ą ę ęł

U C H W A Ł Ę   Nr XXVI/202/16

w sprawie upowa nienia Burmistrza Gminy i Miasta Nisko do z o enia w partnerstwie ż ł ż

z MZK Nisko sp. z o.o w Nisku wniosku aplikacyjnego dla projektu pn.”Uporz dkowanieą

gospodarki wodno- ciekowej na terenie aglomeracji Nisko”, w ramach Osi priorytetowej II –ś

Ochrona rodowiska, w tym adaptacja do zmian klimatu. Dzia anie 2.3Gospodarka wodno-Ś ł

ciekowa w aglomeracjach. Typ projektów 2.3.1ś . Projekty dotycz ce gospodarki wodno-ą

ciekowej, realizowane w aglomeracjach o wielko ci co najmniej 10 000 RLM ś ś (za  nrł  6)

U C H W A Ł Ę   Nr XXVI/203/16

 w sprawie przyj tych za o e  w studium wykonalno ci dla projektu pn.”Uporz dkowanieę ł ż ń ś ą

gospodarki wodno- ciekowej na terenie aglomeracji Nisko”, w ramach Osi priorytetowej II –ś

Ochrona rodowiska, w tym adaptacja do zmian klimatu. Dzia anie 2.3Gospodarka wodno-Ś ł

ciekowa w aglomeracjach. Typ projektów 2.3.1ś . Projekty dotycz ce gospodarki wodno-ą

ciekowej, realizowane w aglomeracjach o wielko ci co najmniej 10 000 RLM planówś ś

taryfowych (za  nrł  7)
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Ad 9.

Przewodnicz cy W. lusarczyk zamkn  XXVI sesj  Rady Miejskiej w Nisku o godz 15.45.ą Ś ął ę

Na tym protokó  zako czono i podpisano.ł ń

Protoko owa a : M.Kopeł ł ć

Przewodnicz cy Rady Miejskieją

     Waldemar lusarczykŚ
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